
Vyhodnotenie činnosti ešte pred založením MP LPRe Banská Bystrica 2016 

 

     V roku 2016 – v jeho posledných štyroch mesiacoch,  sme sa zamerali na prípravu  1. 

Zasadnutia Výboru LPRe – MP Banská Bystrica  a Zakladajúcej členskej schôdze LPRe – MP 

Banská Bystrica: 

- Vytvorili sa propagačné materiály informujúce o novovznikajúcej pobočke, ktoré sa 

následne distribuovali 

- Kontaktovali sa reumatológovia ochotní spolupracovať 

- O reumatikoch v Banskej Bystrici informoval článok v Radničných novinách mesta 

Banská Bystrica  

- Vytvorila sa internetová stránka banskobystrických reumatikov, ktorá sa priebežne 

aktualizuje 

- Prebiehala komunikácia s centrálou v Piešťanoch o podmienkach vzniku pobočky 

- Prebehli dve stretnutia prípravného výboru, ktoré bezprostredne predchádzali 

zakladajúcej členskej schôdzi 

- V októbri sme sa zúčastnili (2 členovia) osláv SDR 2016 spojených so sprievodnými 

podujatiami 

- 1.12. 2016 sme v Banskej Bystrici v spoluorganizovali besedu z cyklu Stretnutí 

s lekármi bez bieleho plášťa – 18 účastníkov 

 

21. marec 2017 

Mgr. Jaroslav Bečka, predseda MP Banská Bystrica 

 


